
ЩЕ ПОДНЕСЕМ 1 РУСЕНЦИ
НАЙ-ХУБАВОТО, НА КОЕТО 

СМЕ СПОСОБНИ
(Продължение от стр. 1)

Дворжак, Брамс, Бетховен, 
Чайковски, Цикер и др.

— 4 какво ще кажете за 
българското музикално изкуст 
йО?

— Вашето музикално изку
ство добре се развива. Бъл
гарските композитори са ши
роко известни у нас и друга
де. При първото си гостува
не в Русе през 1971 година аз 
дирижирах с удоволствие Тре 
тия концерт на Панчо Влади 
геров. Тази вечер отново ще 
имам удоволствието да дири
жирам известната Сюита из 
вашия исторически филм „Под 
игото“ от Филип Кутев. До
волен съм, че чрез този ваш. 

голям композитор Филип Ку
тре. когото лично познавам, 
можах да се запозная с част 
от фолклора ви, навлязъл та
ка пълиокръвно в български
те музикални творби. Жалко, 
че поради ограниченото време 
не ще можем да изпълним две 
те негови сюити от филма, а 
само част от тях.

— С какви чувства ще вдиг 
нете довечера диригентската 
палка?

— С най-радостни и опти
мистични. Желанието на всич 
ки ни е да поднесем на русен 
ската публика най-хубавото, 
на което сме способни.
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